
Lindwyrm x Turtle Beach Contest by Ghostwhale Games 
 
Terms and Conditions (german below) 

 
Contest Rules 

1.​ How to Enter:​
To participate, players must play Lindwyrm between October 18th and October 27th, 
2024. The goal is to venture as deep as possible into the dungeon. 

o​ Take a screenshot of your character at the deepest dungeon floor you reach, 
making sure the Floor Level is visible at the top of the screen. 

o​ Submit your screenshot by email to contest@ghostwhalegames.de by 
October 27th, 2024, 11:59 PM (CET). 

o​ Example: 

 

2.​ Prizes: 

o​ The player who reaches the deepest floor will win a Turtle Beach Atlas Air 
Headset and a Recon Controller. 

o​ Two additional winners, randomly selected from the remaining participants, 
will each receive a Turtle Beach Atlas Air Headset. 

3.​ Eligibility: 

o​ The contest is open to participants from countries where Lindwyrm is available 
on Steam. 

o​ Participants must be at least 18 years old. 

o​ Family members and friends of Ghostwhale Games employees are not 
eligible to participate. 



4.​ Winner Selection: 

o​ The winner of the Recon Controller and Headset will be the participant who 
submits proof of reaching the deepest floor in the dungeon. 

o​ Two other participants will be randomly selected from the remaining entries to 
win the headsets. 

 

Terms & Conditions 

1.​ No cheating: Any form of cheating, exploiting, or using third-party software to 
manipulate game progress will result in disqualification. 

2.​ Prize Restrictions: 

o​ No cash or other alternatives to the prize will be offered. 

o​ The prize is non-transferable. 

3.​ Entry Requirements: 

o​ Only one entry per person is allowed. 

o​ By entering, participants agree to provide accurate and truthful information. 

4.​ Disqualification: Ghostwhale Games reserves the right to disqualify any participant 
at its discretion for violating the contest rules or attempting to manipulate the outcome 
in any way. 

5.​ Country Restrictions: Participants can only enter from countries where Lindwyrm is 
available on Steam. 

6.​ Exclusions: 

o​ Employees of Ghostwhale Games, their family members, and anyone directly 
associated with organizing or running the contest are not eligible to 
participate. 

7.​ Privacy: By entering, participants consent to the use of their screenshot submissions 
and game username for promotional purposes related to the contest. The participant 
mail information will not be given to any third parties and will only be used for this 
contest. Once the contest is over and the prizes have been received the mails will be 
deleted.  

8.​ Liability: Ghostwhale Games will not be held liable for any loss, injury, or damage to 
persons or property as a result of participation in this contest or winning the prize. 

9.​ Disputes: All decisions made by Ghostwhale Games regarding the contest are final. 
The contest is subject to all applicable laws and regulations, and the right of appeal 
is excluded. 

10.​Changes: Ghostwhale Games reserves the right to modify or cancel the contest at 
any time, for any reason, without prior notice. 

 

 



 

 

 

Wettbewerbsregeln 

Wie man teilnimmt:  

Um teilzunehmen, müssen die Spieler zwischen dem 18. und 27. Oktober 2024 Lindwyrm 
spielen. Ziel ist es, so tief wie möglich in den Dungeon vorzudringen. 

Macht einen Screenshot von eurem Charakter auf der tiefsten Dungeon-Ebene, die ihr 
erreicht habt, und stellt sicher, dass die Ebenenanzeige oben auf dem Bildschirm sichtbar ist. 

Schickt euren Screenshot per E-Mail an contest@ghostwhalegames.de bis zum 27. Oktober 
2024, 23:59 Uhr (CET). (siehe Beispielbild oben) 

Preise:  

Der Spieler, der die tiefste Ebene erreicht, gewinnt ein Turtle Beach Atlas Air Headset und 
einen Recon Controller. 

Zwei weitere Gewinner, die zufällig aus den verbleibenden Teilnehmern ausgewählt werden, 
erhalten jeweils ein Turtle Beach Atlas Air Headset. 

Teilnahmeberechtigung:  

Der Wettbewerb steht Teilnehmern aus Ländern offen, in denen Lindwyrm auf Steam 
verfügbar ist. 

Teilnehmer müssen mindestens 18 Jahre alt sein. 

Familienmitglieder und Freunde von Mitarbeitern von Ghostwhale Games sind von der 
Teilnahme ausgeschlossen. 

Gewinnerauswahl:  

Der Gewinner des Recon Controllers und Headsets wird der Teilnehmer sein, der den 
Beweis für das Erreichen der tiefsten Dungeon-Ebene einreicht. 

Zwei weitere Teilnehmer werden zufällig aus den verbleibenden Einsendungen ausgewählt, 
um die Headsets zu gewinnen. 

Teilnahmebedingungen 

Kein Schummeln: Jede Form von Schummeln, Ausnutzen von Bugs oder die Verwendung 
von Drittanbieter-Software zur Manipulation des Spielfortschritts führt zur Disqualifikation. 

Preisbeschränkungen: Es werden weder Bargeld noch alternative Preise angeboten. 

Der Preis ist nicht übertragbar. 

mailto:contest@ghostwhalegames.de


Teilnahmevoraussetzungen: Pro Person ist nur eine Einsendung erlaubt. 

Durch die Teilnahme stimmen die Teilnehmer zu, korrekte und wahrheitsgemäße 
Informationen bereitzustellen. 

Disqualifikation: Ghostwhale Games behält sich das Recht vor, jeden Teilnehmer nach 
eigenem Ermessen zu disqualifizieren, wenn er gegen die Wettbewerbsregeln verstößt oder 
versucht, das Ergebnis auf irgendeine Weise zu manipulieren. 

Länderbeschränkungen: Teilnehmer dürfen nur aus Ländern teilnehmen, in denen 
Lindwyrm auf Steam verfügbar ist. 

Ausschlüsse: Mitarbeiter von Ghostwhale Games, deren Familienmitglieder und alle, die 
direkt mit der Organisation oder Durchführung des Wettbewerbs verbunden sind, sind von 
der Teilnahme ausgeschlossen. 

Datenschutz: Durch die Teilnahme stimmen die Teilnehmer der Verwendung ihrer 
Screenshot-Einsendungen und ihres Spielernamens für Werbezwecke im Zusammenhang 
mit dem Wettbewerb zu. Die E-Mail-Informationen der Teilnehmer werden nicht an Dritte 
weitergegeben und nur für diesen Wettbewerb verwendet. Nach Ende des Wettbewerbs und 
Erhalt der Preise werden die E-Mails gelöscht. 

Haftung: Ghostwhale Games haftet nicht für Verluste, Verletzungen oder Schäden an 
Personen oder Eigentum, die aus der Teilnahme an diesem Wettbewerb oder dem Gewinn 
des Preises resultieren. 

Streitfälle: Alle Entscheidungen von Ghostwhale Games im Zusammenhang mit dem 
Wettbewerb sind endgültig. Der Wettbewerb unterliegt allen geltenden Gesetzen und 
Vorschriften, und der Rechtsweg ist ausgeschlossen. 

Änderungen: Ghostwhale Games behält sich das Recht vor, den Wettbewerb jederzeit aus 
beliebigem Grund ohne vorherige Ankündigung zu ändern oder abzubrechen 

 


